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Protokół nr XXI/20    

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 28 sierpnia 2020 roku o godz. 8:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Dariusz Stachowiak 

Ewa Szczepaniak  

Tomasz Wałkiewicz 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka  

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Podinspektor- Mateusz Poprawski  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 8:00 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson zwrócił się z zapytaniem czy są wnioski do przedstawionego przy 

zawiadomieniach porządku obrad? 

 

W związku z tym, że wniosków nie było, porządek XXI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XX/20 z sesji, która odbyła się w dniu 3 lipca 2020 roku. 
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4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028,  

b) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XX/20 z sesji, która odbyła się w dniu 3 lipca 2020 

roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 3 lipca 2020 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni-13 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Następnie Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach.  

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ustosunkowując się do przedstawionych informacji, głos zabrał Pan Tomasz Woźniczka, 

który zwrócił się z dwoma pytaniami: 

1) czy istnieje realna szansa na utworzenie linii kolejowej Bojanowo- Góra Śląska? 
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2) czy wchodzą zmiany organizacyjnie w zakresie dowozu uczniów do szkół autobusem 

szkolnym?  

 

Odpowiadając na pierwsze pytanie, Pan Burmistrz wyjaśnił, że w spotkaniu, które odbyło się 

w dniu 20 sierpnia br. w UMiG Góra uczestniczył wspólnie z pracownikiem naszego referatu. 

Ponadto w spotkaniu uczestniczyli reprezentanci z: Urzędu Marszałkowskiego, Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, PLK, PKP Nieruchomości, Starostwa Powiatowego. 

Gmina Bojanowo nie jest stroną porozumienia, które zostało zawarte w 2010 roku. Stroną 

porozumienia jest GDDKiA, PLK, Starostwo Powiatowe i Gmina Góra. Spotkanie miało na 

celu omówienie szczegółów dotyczących wpisania kolejnych stron porozumienia. Podczas 

spotkania ustalono, że Urząd Marszałkowski Województwa Dolnośląskiego zostanie wpisany 

do porozumienia w miesiącu wrześniu. Otrzymaliśmy informację, że GDDKiA posiada trzy 

koncepcje wybudowania wiaduktu. Zasygnalizowałem, że pomimo iż nie jesteśmy stroną, 

chcielibyśmy zapoznać się z koncepcją i posiadać realny wpływ na kształtowanie się budowy 

wiaduktu. Duży nacisk jest ze strony Gminy Góra i Urzędu Marszałkowskiego, aby linia 

została wybudowana do końca 2023 roku. Dla naszej gminy jest to również korzyść, 

ponieważ uzyskamy dodatkowe połączenie Bojanowo- Góra. Inwestycja jest na tyle ważna, 

że toczy się na szczeblu ministerialnym.    

 

Na powyższe Pan Tomasz Woźniczka zapytał, czy są szanse na odtworzenie stacji  

w Zaborowicach? 

Odpowiadając Pan Maciej Dubiel poinformował, że nie była podejmowana dyskusja  

w niniejszej kwestii. Z pewnością Gmina Góra będzie chciała przejąć duże budynki kolejowe.  

Ustosunkowując się do zapytania w zakresie organizacji dowozów szkolnych dla dzieci, Pan 

Burmistrz wyjaśnił, że przetarg został ogłoszony na takich samych zasadach, jak w latach 

ubiegłych. Oczywiście zostały wprowadzone pewne korekty do umowy- z możliwością 

zmniejszenia kwoty płatności, jeżeli dojdzie do sytuacji, jaka zaistniała pół roku temu. 

Placówki szkolne są przygotowane do rozpoczęcia roku szkolnego, zostały opracowane 

procedury w sytuacji pojawienia się koronawirusa. 

 

Odnosząc się do wydanych zarządzeń w sprawie przekazania w nieodpłatne użytkowanie 

wyposażenia na rzecz szkół, Pan Maciej Dubiel poinformował, że zostało przekazanych  

w sumie 29 komputerów na placówki oświatowe, które są przygotowane na wypadek 

wprowadzenia nauki zdalnej.  

 

Więcej pytań nie było.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028,   
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. 

O głos został poproszony Pan Mateusz Poprawski w celu przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pan Mateusz Poprawski poinformował, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bojanowo na lata 2020-2028 zostały wprowadzone zmiany w związku ze zmianami, które 

nastąpiły w uchwale budżetowej na 2020 rok. Od momentu posiedzenia Komisji Stałych 

Rady: 

1) zwiększono dochody w planie finansowym Urzędu Miejskiego w Bojanowie oraz wydatki  

w planie finansowym Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie o kwotę 6.800 zł,  
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2) zwiększono dochody w planie finansowym Urzędu Miejskiego w Bojanowie o kwotę 

83.766,61 zł oraz wydatki w: 

- Szkole Podstawowej w Bojanowie o kwotę  ponad 58.000 zł, 

- Szkole Podstawowej w Golinie Wielkiej o kwotę ponad 17.000 zł, 

- Szkole Podstawowej w Gościejewicach o kwotę  ponad 8.000 zł 

z przeznaczeniem na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały 

ćwiczeniowe. 

Powyższe zmiany zostały wprowadzone w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bojanowo na lata 2020-2028.  

W uchwale budżetowej na 2020 rok dokonano: 

1) przeniesienia między paragrafami w planie finansowym Szkoły Podstawowej  

w Gościejewicach,  

2) przesuwa się środki finansowe z zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej Bojanowo- 

Pakówka” na zadanie pn. „Przebudowa chodnika w Bojanowie ul. Półwiejska- 

dokumentacja projektowa” w kwocie 10.000 zł, 

3) przesuwa się środki finansowe z zadania pn. „Zakup serwera” na zadanie pn. „Przebudowa 

chodnika na odcinku Gołaszyn- Tarchalin- dokumentacja projektowa” w kwocie 4.000 zł, 

4) przesuwa się środki finansowe z zadania pn. „Przebudowa chodnika w Bojanowie ul. 

Powstańców Wlkp.- dokumentacja projektowa” na zadanie pn. „Budowa chodnika  

w Bojanowie ul. Sikorskiego- dokumentacja projektowa” w kwocie 10.000 zł.  

 

Pytań do przedstawionych projektów uchwał nie było. Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie za podjęciem autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę podjęto 

jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028. Uchwałę podjęto jednogłośnie 13 głosami 

„za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon 
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 sierpnia 2020 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028 stanowi załącznik  

nr 5 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok,   
 

Podobnie, jak w poprzednim podpunkcie Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został omówiony na Komisjach Stałych Rady.  

Projekt uchwały został omówiony w poprzednim podpunkcie. Na zapytanie, czy są pytania do 

projektu uchwały, żaden z Państwa radnych nie zabrał głosu.  

 

Pan Jan Moryson zarządził głosowanie za podjęciem autopoprawki do projektu uchwały. 

Autopoprawkę podjęto 13 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 

rok. Uchwałę podjęto 13 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 sierpnia 2020 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2020 rok stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Do pkt. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Od godz. 8:21 w posiedzeniu sesji uczestniczy Pani Karolina Salamon. 

 



6 

 

Do pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Do pkt. 9. Wolne wnioski i informacje.  

 

Przystępując do niniejszego punktu, głos zabrał Pan Sebastian Miekisz, który zwrócił się  

z prośbą o rozszerzenie informacji odnośnie spotkania, które odbyło się w Nadleśnictwu Góra 

Śląska. 

Na powyższe Pan Burmistrz poinformował, że w dniu wczorajszym wspólnie  

z Przewodniczącym Rady uczestniczył w spotkaniu w Nadleśnictwie Góra Śląska w sprawie, 

jaka została poruszona na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Zarówno ze strony Gminy 

Bojanowo jak i Nadleśnictwa jest wola porozumienia się i rozwiązania niniejszego tematu. Na 

pewno Nadleśnictwo Góra Śląska nie będzie partycypować w kosztach budowy wodociągu.  

 

Następnie głos zabrała Pani Renata Jagodzik, która zapytała, czy osoba z Trzebosza 

dojeżdżająca do szkoły rolniczej, po wykupieniu biletu, będzie mogła nadal dojeżdżać 

autobusem szkolnym?  

Odpowiadając Pan Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli dyrektor placówki do której uczęszcza 

niniejsza osoba zwróci się do naszej dyrekcji, nie powinno być problemu.  

Tytułem uzupełnienia Pan Krzysztof Kurpisz dodał, że pod warunkiem, że będzie wolne 

miejsce w autokarze.  

 

Do pkt. 10. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XXI sesję o godzinie 823. 

 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


